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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra várható az Elelmiszer Termékpálya Kódex bevezetése? ”
címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
Földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóértesülések szerint már a bevezetése el őtt felfüggesztették a termelők, a felvásárlók, az
értékesítők valamint az agrártárca közötti egyeztetések nyomán létrehozott Elelmisze r
Termékpálya Kódexet. A kódexszel szemben a Gazdasági és Versenyhivatal (GVH) indítot t
eljárást, GVH vezetői azonban kijelentették, hogy az eljárás megindításától függetlenül a
kódex alkalmazható lenne .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Milyen kifogásokat fogalmazott meg a GVH a kódexszel szemben?
Ellentétes-e konkrét uniós és hazai versenyjogi szabályokkal a kódex tartalma, s ha
igen, melyekkel ?
Miért halasztották el a kódex bevezetését, holott önmagában a vizsgálat elindításának
ténye ezt nem indokolja?
Tervezik-e még egyáltalán, hogy a szóban forgó kódex a jöv őben bevezetésre
kerüljön, s ha igen, mi a bevezetés céldátuma ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . június 11 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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